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Abstract (en)
The invention relates to a hair curler (1) for rolling up hair, consisting of a winding core which is provided with openings or coarse pores and of a
touch-and-close tape (7) attached thereto with openings formed by bars on the back of the touch-and-close tape for the passage of moisture when
the wet hair is dried, the winding core having on its outer surface at least one projection (2) which can be pressed into the open bars (10) on the
back of the touch-and-close tape (7). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Haarwickler (1) zum Aufrollen von Haaren, bestehend aus einem mit Öffnungen versehenen oder grobporigem
Wickelkern und einem darauf befestigten Klettband (7) mit durch Streben an der Rückseite des Klettbandes gebildeten Öffnungen zum Durchtritt der
Feuchtigkeit beim Trocknen des nassen Haares, wobei der Wickelkern an seinem Außenmantel mindestens einen Zapfen (2) aufweist, der in die
offenen Streben (10) der Rückseite des Klettbandes (7) eindrückbar ist. <IMAGE>
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